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SKUPŠTINI CRNE GORE

Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Sknpštine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i 
budžet, sa 23. sjednice održane 20. decembra 2021. godine, podnosi

I Z V J E Š TAJ
0 razmatranju PREDLOG ZAKONA 0 KORIŠĆENJU FIZIČKEINFRASTRUKTURE ZA POSTAVLJANJE 

ELEKTRONSKIH KOMUNIKACIONIH MREŽA VELIKIH BRZINA

Odbor se, kroz uvodno obrazloženje ministra ekonomskog razvoja, upoznao sa osnovnim 
razlogom za donošenje Zakona 0 korišćenju fizičke infrastrukture za postavljanje elektronskih 
komunikacionih mreža velikih brzina, kojim se postiže potpuno usklađivanje nacionainog 
zakonodavstva sa direktivom EU u oblasti izgradnje ovih mreža i uklanjaju prepreke koje su najviše 
pogađaie operatore javnih elektronskih komunikacionih mreža. Predloženim zakonom omogućava 
se smanjenje troškova i podsticanje izgradnje tih mreža kako bi se brže ostvarili ciljevi definisani 
Strategijom razvoja informacionog društva i Digitalnom agendom za Evropu do 2020. godine. 
Ukazano je da se ovim zakonom, između ostalog, nastoji povećati korišćenje postojeće fizičke 
infrasmukture, uspostaviti koordinirana izgradnja infrastrukture, ubrzati postupak pred nadležnim 
organima za postavljanje tih mreža, propisati posebni postupci rješavanja sporova i dr.

Tokom rasprave postavljeno je pitanje koja je to postojeća infrastruktura u ovoj obiasti i u 
čijem vlasništvu se ista nalazi, kao i da li se pod pristupom trećih strana na zajedničko korišćenje 
podrazumijeva korišćenje već postojeće infrastrukture ili se odnosi na njihovo učešće u izgradnji 
buduće infrastrukture. Takođc, zatraženo je pojašnjenje da li primjena predloženih rješenja može 
imati negativne efekte na određene subjekte.

Odbor je, nakon kraće rasprave, sa osam glasova „za" odlučio da predloži Skupštini da usvoji 
Predlog zakona 0 korišćenju fizičke infrastrukture za postavljanje elektronskih komunikacionih 
mreža velikih brzina.

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određena je poslanica Simonida Kordić.

DSJEDNIKOD
lokdtrc


